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Salon Palloilijat ry/seurakehittäjä Otto Tapanainen anoo 11.3.2021
saapuneella anomuksella liikuntapalveluilta vapautusta edustusjoukkueen
vuonna 2020 käyttämien jalkapallokenttien tilavuokrista. Edustusjoukkue
pelaa miesten jalkapallon 2-divisioonassa. Saapunut anomus on alla:

”Hei!

Salon Palloilijoiden edustusjoukkue hakee hyvitystä jalkapallokauden 2020
kentän käyttökuluista. Syynä hyvityksen hakuun on koronatilanteen
aiheuttamat rajut taloudelliset tappiot koko seuralle. Haemme hyvitystä
kauden 2020 maalis-lokakuun ajalta edustuksen kenttävuokrakuluihin.
Laskin jo laskutetut summat valmiiksi:
Kesäkuu 285,66 €
Heinäkuu 120,83 €
Elokuu 77 €
Syyskuu 287,5 €
Lokakuu 97,5 €
Yhteensä: 868,49 €
Vastaan mielelläni kaikkiin tarkentaviin kysymyksiin!
Ystävällisin terveisin,
Otto Tapanainen
Seurakehittäjä ja C-ikäluokkavastaava – SalPa Jalkapallo”

Hallintosäännön 78 § mukaan:

”Lautakunta päättää toimialansa julkisoikeudellisten ja
yksityisoikeudellisten maksujen suuruudesta valtuuston hyväksymien
yleisten perusteiden mukaan, sekä helpotuksen tai vapautuksen
myöntämisestä yksittäistapauksissa kaupungille tulevan maksun tai
saatavan suorittamisesta, milloin se lain tai niiden määräysten mukaan,
joihin maksu tai saatava perustuu, on sallittua, ellei tehtävää ole tässä
säännössä annettu viranhaltijalle.”

Kaupungin vuoden 2020 tilinpäätös on käsitelty kaupunginhallituksessa
29.3.2021 ja valtuusto käsittelee tilinpäätöstä kokouksessaan 19.4.2021.
Vuoden 2020 osalta muutoksia tehtyihin maksusuorituksiin ei voi enää
tehdä eikä hyvittää jo maksettuja laskuja. Esitetyt tilavuokrat ovat kertyneet
keinonurmen ja nurmikenttien varauksista sekä muutamista
kuntosalivarauksista. Vuoden 2021 tilavarausten osalta tilavuokria voidaan



teknisesti hyvittää. Esimerkiksi tammi-maaliskuun 2021 osalta
edustusjoukkueen tilavuokrat keinonurmen osalta ovat 938 €.

Anomuksessa ei eritellä, minkä sisältöiset ja minkä suuruiset ovat seuran
kärsimät rajut taloudelliset tappiot vuoden 2020 osalta.

Liikuntapalvelujen talousarviossa kaikki avustuksiin varatut määrärahat
(yhteensä 172 000) on varattu (vapaa-ajan lautakunta 21.1.2021 § 13)
yhdistysten yleisavustuksiin ja kohdeavustuksiin (yhteensä 114 000 €),
Kavilannummen ratatoimikunnan avustukseen (8000 €) sekä jäähalliyhtiön
avustamiseen (50 000 €). Salon Palloilijat ry:lle on myönnetty 20 029 €
liikuntapalvelujen vuoden 2021 yleisavustusta (vapaa-ajan lautakunta
22.4.2021 § 36).

Liikuntapalvelujen koko vuoden ulkoisten tulojen toteuma
tammi-toukokuulta on vain vain 5,9 % (myyntituotot 3,2 %, muut
toimintatuotot 11,4 %). Talousarvioon kirjatusta tulotavoitteesta on jääty
alkuvuoden osalta lähes 400 000 €. Merkittävä tulovaje johtuu
koronavirustilanteen aiheuttamasta palvelujen rajoituksista ja sulkemisista.
Liikuntapalveluilla ei ole ilman valtuustolta anottavaa lisämäärärahaa
mahdollisuutta myöntää hyvityksiä tilavuokriin vuoden 2021 osalta.
Toistaiseksi lisämäärärahaa ei ole anottu, mutta jouduttaneen anomaan.

Kaupunginvaltuusto on kokouksessaan 24.5.2021 § 57 päättänyt myöntää
lisämäärärahaa yhdistyksille koronan aiheuttamiin taloudellisiin tappioihin.
Sivistyspalveluille rahaa on myönnetty 120 000 €. Avustushaku tämän
määrärahan osalta on avoinna 10.-24.6. ja siitä on tiedotettu mm. liikuntaa
järjestäville yhdistyksille. 

Sivistyspalveluiden johtaja:

Vapaa-ajan lautakunta päättää hylätä Salon Palloilijat ry:n jalkapallon
edustusjoukkueen anomuksen liikuntapalvelujen laskuttamien tilavuokrien
hyvittämisestä ja toteaa, että seura voi hakea kaupungilta yhdistyksille
koronapandemian aiheuttamien haittojen vuoksi jaettavaa erillisavustusta
ajalla 10.-24.6.2021.

Vapaa-ajanlautakunta päättää tarkistaa pöytäkirjan tämän asian osalta heti
kokouksessa. 

Päätös:

Vapaa-ajan lautakunta hyväksyi päätösehdotuksen.

Vapaa-ajan lautakunta tarkasti pöytäkirjan tämän asian osalta heti
kokouksessa.


